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Zápis ze schůze výboru KCHČF 

dne 9. září 2022 
konané v Kempu Ejpovice u příležitosti konání XVI. Memoriálu MDrK 

 

 
Přítomní:  

Členové výboru: 

Tinka, Brziak, Rataj, Hermann, Matějáková, Rébová, Havlát, Suchánek 
 
Členové DR: 

Uchytil, 
 
Hosté:  
Horová, 
 
Omluveni: Dočkalová, Štarman, Oplt,  
Neomluveni: nikdo 
 

1. Zahájení (Tinka) 

Předseda klubu zahájil jednání v 10.30 h, přivítal všechny přítomné a vyzval k případné 
konstruktivní diskuzi. Zároveň zkonstatoval, že podle jeho informací proběhlo plně předání 
funkcí a proběhlo bez závad. 
 

2. Kontrola zápisu posledního jednání výboru klubu (Rataj) 

Po rozeslání minulého zápisu bylo zjištěno, že neobsahuje projednanou část, kdy Ing. 
Silvie Neradilová ve spolupráci s hlavním poradcem chovu zpracuje podle požadavku ČMKU 
prezentaci našeho národního plemene český fousek v anglickém jazyce. Bude doplněno do 
zápisu z jednání a zápis bude opětovně rozeslán. 

Zároveň Mgr. Rataj informoval o podání návrhu rozhodčího na Národní výstavu 
Třicítka v Brně (p. Frank) a o návrzích na vyznamenání (p. Hlaváč a p. Novotný). ČMKU 
vyrozuměla klub, že lze za klub podat návrh pouze na vyznamenání jedné osoby, proto byl 
navržen p. Hlaváč. 
 

3. Ekonomická a finanční situace klubu (Rébová – viz písemná zpráva) 

Informovala o stavu hlavního účtu a pokladny  dále informovala, že na vedlejším účtu 
jsou nyní jak prostředky na výstavu, tak prostředky na JČ Derby. 

Informovala o hospodaření klubu k 31. 8. 2022 
Výborem dodatečně odsouhlasen nákup poháru na Slovensko, zajistil Tinka. 
Rovněž informovala o spolupráci s matrikářkou, která se dnešní schůze neúčastnila. 

 
4. Informace o stavu členské základny - nebude – až na příští výbor 
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5. Projednání návrhu žádosti o dotace na MZe 

 Výbor diskutoval potřebnost nové matriky a databázi chovných jedinců a po diskuzi 
dospěl k nutnosti zpracování nové matriky, zejména pro možné nové funkcionality pro 
komunikaci se členy a prospěšnosti počítačové databáze chovných jedinců. 
 
 Na základě provedené diskuze výbor pověřil jednatele spolku Mgr. Rataj zpracováním 
a podáním žádosti k dotaci NNO na rok 2023 na MZe. 
 
 Mgr. Rataj informoval výbor klubu, že žádost o dotaci lze podat pouze prostřednictvím 
datové schránky se zaručeným podpisem. Za tímto účelem nechal zřídit datovou schránku pro 
KCHČF. 
 

6. Zajištění klubových výstav 2023 (Havlát)  

 Nahlášení výstav muselo být provedeno do 15. 8. na ČMKU, a proto byla řešena věc 
v průběhu srpna. 
KV s KV – 6. května 2023 – Červený hrádek u Chomutova, (OMS Chomutov) 
KV bez KV – 17. června 2023 – Náměšť na Hané (OMS Olomouc) –  zajistí se 2 výst. kruhy 
SV – 28. září 2023 – Konopiště – samostatná výstava 
 
 

7. Hodnocení proběhlých výstav 2022 (Havlát)  

 Zhodnocení provedl Ing. Havlát, který v Červeném hrádku organizoval výběr do chovu 
a Náměšti posuzoval. 
Červený hrádek – 45 psů výborně připraveno 
Náměšť – přihlášeno 72 psů, pouze jeden kruh pro jednoho rozhodčího toho bylo moc. Nutné 
kvalitní posudky, při takovém počtu psů na rozhodčího nelze zajistit. Jinak problém s poháry. 
 
 

8. Informace o výstavě Konopiště 2022 (Rataj) 

Na výstavu přihlášeno celkem 103 psů a fen. 
Operativně vyřešeni rozhodčí, původně byl navržen Ing Sobolík. 
Po dohodě s poradcem chovu bude Ing. Sobolík posuzovat psy, feny bude posuzovat Ing. 
Havlát. 
10.300 Kč převedeno na účet klubu. 
 
 

9. Informace poradce chovu (Havlát, Hermann) 

 Podle Plemenné knihy do konce července 2022 zapsáno 343 štěňat českých fousků ze 
49 vrhů. 
 Velkým problémem je v současné době odbyt štěňat a podle jeho informací a zkušeností 
momentálně štěňat zůstávají chovatelům. 
 Informoval o předání materiálů nově zvolenému poradci chovu pro JČ pobočku. 
 V chovu působí momentálně 83 psů (stabilní počet se dlouhodobě pohybuje okolo 90 
chovných psů. 
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 Členové výboru by měli apelovat na mladé chovatele, aby měli zájem o posuzování 
exteriéru, neboť je žádoucí aby naše klubové akce posuzovali rozhodčí, členové našeho klubu. 
Podotkl, že on a Pavel Hermann jsou nejmladší rozhodčí. 
 
 Informoval o MRK na okr. Mladá Boleslav, kde opět nebyl oceněn nejlepší fousek. Po 
diskuzi rozhodnuto, že na vrcholné akce bude pohár zajišťovat místopředseda klubu 1 pohár 
pro nejúspěšnějšího fouska v hodnotě 1000,- Kč (včetně štítku) a ve spolupráci a po domluvě 
s předsedou pobočky, kde se akce koná, zajistí předání. Může předat i zástupce klubu z řad 
rozhodčích posuzujících na akci. 
 Pan Plechatý za MRK 2022 - dostane nůž v hodnotě 1.000,- Kč. 
 Ing. Havlát zmínil mnohdy vysoké počty štěňat ve vrhu.  
Prověříme právní možnosti omezení počtu štěňat ve vrhu (nelze utratit).  
 
 Po diskuzi chovatelská rada projedná a předloží výboru na příštím jednání návrh na 
omezení krytí psů. 
 

10. Informace o klubových zkouškách za r. 2022 a projednání plánu na r. 2023 

 
KZV Mělník 24 psů, pošle zprávu 
KPZ Mělník – 1. 10. 2022 
KLZ Ejpovice červen dobře zajištěno 
Severočeský pohár proběhl, ale byly problémy s tituly 
JČ Derby nemá zprávy 
MDrK – Ejpovice 21 psů – poběží 19 psů 
MJD Třebíč dobrá spolupráce 21 psů z toho 8 fousků – dobře zajištěno 
 
Akce na příští rok: 
 
KLZ Ejpovice – červen 2023 bez titulu 
Pohár Severočeské pobočky – Louny – bude datum upřesněno 
KZV – Mělník 22. 4. 2023 
KPZ – Mělník 14. 10. 2023 
JČ Derby – bude upřesněno 
MFH OMS Vsetín 16. – 18. 9. 2023 CACIT 
MJD OMS Mladá Boleslav 1. - 2. 9. 2023 CACT 
 

Podle informací z ČMMJ budou chodit od příštího roku tabulky elektronicky. 

 
 

 

 

 

11. Informace členů výboru 
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Tinka 
- Informoval výbor o žádosti p. Kubeše (ČMKU) o zajištění představení českých fousků 

na akci na Hluboké. Výbor schvaluje účast Ing. Sobolíka. 
 
Havlát a Herman 

- Nic 
 
Matějáková 

- Ladí se poslední věci možné spolupráce s programátorem pro přípravu matriky a 
databáze psů 

- Dává na zvážení možnost vydávání elektronického zpravodaje 
- Od ledna bude nová cena zpravodaje a i poštovné 
- Pro používání a přizpůsobení statistiky je třeba zjisti formát zasílaných tabulek z ČMMJ 

– zajistí Tinka 
 
Rébová 

- Cokoliv k vyúčtování zaslat do konce roku 
- Obdobně požadavky na rozpočet – zastat do konce roku 

 
Rataj 

- Informoval výbor o zřízení datové schránky pro spolek 
- Zajistil a rozeslal snímky chybějícího zubu feny, po dohodě s majitele proběhne 

rozhodnutí na Konopišti, kde budou všichni přítomní. 
- Informoval výbor o tom, že Ladislav Štarman má odsouhlaseno pořádání Světového 

poháru v roce 2024 v jejich honitbě a nic tedy nebrání v jeho uskutečnění. Lze závazně 
informovat zahraničí, které o Světový pohár ČF jevilo eminentní zájem. 

 
Horová 

- Ověřovala si, zda se skutečně nemusí memoriál vyúčtovávat, k tomu informoval Mgr. 
Rataj, že v tomto případě není MDrK dotován prostředky z MZE, ale výhradně 
z vlastních zdrojů KCHČF. Finanční prostředky musí být využity hospodárně, ale není 
nutné toto klubu dokladovat. 

- Informovala o přípravě MDrK. 
 
Uchytil 

- Omluvil zbývající členy DR. 
- Informoval o proběhlém Jihočeském Derby – vyúčtuje s ekonomkou. 

 
Neradilová 

- Předvedla částečně zpracovaný grafický standard pro ČMKU, chybí dodělat nějaké 
obrázky a vybrat ještě nějaké vhodné fotografie. 

- Informovala o chovateli na FB vystupuje pod jménem RaPa, který prodával štěňata a 
nějaký Martin LUFF dělá problémy 

- Informovala o zájmu dvou Holanďanek o krytí 
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- Navrhla jako členy mezinárodního sekretariátu Adama Machalu a Františka Viktorina. 
Schváleno: 7 pro, 1 se zdržel. 

 
Příští výbor 25. 11. 2022 v 19.00 h – zajistí Rataj prostřednictvím MS Teams. 

 
 
 
Zapsal: Mgr. Rataj                                                            Ověřil:            Josef Tinka 
 
                                                                                                                  Petr Brziak 


